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Addenda

No./No

Project Description / Description de projet

M-12 Rm G31 Replacement of Condensate Receiver unit

5741

Project No./No de projet|Departmental Representative / représentant ministériel

Sylvain Thibodeau

Date

12-May-2020

Solicitation No./N° de solicitation

20-58012

Notice: 1TWS addenaum snall form part o7 tne tender qocuments and ail condmons shall apply and be read 1n conjuncon
with the original plans and specifications.

Nota: Cet addenda fait partie intégrale des dossiers d'appel; toutes les conditions énoncées doivent étre lues et
appliquées en conjonction avec les plans et les devis originaux.

Item No

Description

Correction on buy and sell required. please remove the information of Abbey
Saunders as main contact and replace with Sylvain Thibodeau
(sylvain.thibodeau@nrc-cnrc.gc.ca) 613 851-5009. Sylvain will be the NRC
representative for this project.

*To allow NRC to prepare for the site visits, all proponents are asked to pre-
register 24 hours ahead of the job showing. Please register by emailing Sylvain
Thibodeau at Email sylvain.thibodeau@nrc-cnrc.gc.ca Phone number: (613) 851-
5009. Proponents shall provide contact name, email and phone number of person
attending.

Correction requise au prét du site Buy and Sell. Priere de supprimer l'information
de Abbey Saunders comme persone contact primaire et inscrire l'information de
Sylvain Thibodeau (sylvain.thibodeau@nrc-cnrc.gc.ca) 613 851-5009. Sylvain
sera le représentant du NRC pour ¢e projet.

*Pour permettre au CNRC de se préparer aux visites de chantier, tous les
soumissionnaires sont priés de s'inscrire au préalable 24 heures avant la date de
la visite de chantier. Veuillez-vous inscrire en envoyant un courriel a Sylvain
Thibodeau a I'adresse courriel sylvain.thibodeau@nrc-cnrc.gc.ca Tel 613-851-
5009. Les soumissionnaires doivent fournir les coordonnées de la personne qui
sera présente : nom, adresse courriel et numéro de téléphone, I'adresse
électronique et le numéro de téléphone.
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